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4342 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Prosíme o odstránenie náletovej zelene z chodníka pri východe z podchodu 

k železničnej zastávke Trenčín predmestie (fotku prikladáme z obdobia vegetačnej 

sezóny). 

Údržba zelene bola realizovaná v 13 týždni. 

Jaroš Roman, 
Ing. 

Zatvorené 

4343 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Chceme sa opýtať, či majú zmysel 3 uličné nádoby na odpad umiestnené v okolí 

roky zrušenej zastávky MHD Električná, predmestie a pri komerčnom areáli ČS 

OMV Električná. Nemala by si odpad po svojich zákazníkoch riešiť ČS OMV? 

 

Podnet bol preverený a vzhľadom k opodstatnenosti budú 2 ks 

uličné nádoby stiahnuté a ostane len 1 ks uličná nádoba pri 

podchode. 

Požiadavka bola zadaná na zberovú spoločnosť. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 

V procese - 

čaká sa 

na tretie 

strany 

4344 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Chceme sa opýtať, či má zmysel uličná nádoba na odpad umiestnená 

pri vchodových dverách zrušenej pohotovosti na Ulici Dolný Šianec. 

Uličné nádoby sú umiestnené na frekventovaných miestach, aby 

boli dostupné čo najväčšiemu počtu občanov, preto jej 

umiestnenie na danom mieste význam má. 

Na zberovú spoločnosť bola zadaná požiadavka na presun 

nádoby od vchodu zrušenej pohotovosti na chodník k dopravnej 

značke, ktorá je v blízkosti prechodu. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 
Zatvorené 

4345 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

V požiadavke ID 3304 z 11.09.2023 sme prosili o opravu poškodených lavičiek 

v prístreškoch na zastávke Opatová, Maják obojsmerne, kde sú jednotlivé kruhové 

sedany uvoľnené, zlomené, prípadne chýbajú. K náprave dodnes nedošlo, znovu 

prosíme o realizáciu opravy. 

Lavičky na oboch prístreškoch sú opravené. 

Jaroš Roman, 

Ing. 
Zatvorené 

4346 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

V požiadavke ID 3303 sme sa pýtali na stanovisko k reklamným plachtám na 

dopravnom zábradlí v Opatovej pri Majáku. Podľa vtedajšieho stanoviska boli 

plachty umiestnené nelegálne a minulý rok boli v rámci obnovy náteru zábradlia 

odstránené. Aktuálne už je však jedna z plachiet naspäť. Prosíme o odstránenie 

tohto vizuálneho smogu a dávame na zváženie, či by nebolo vhodné aj 

upovedomenie subjektu, ktorý plachta propaguje, že dopravné zábradlie nie je 

nosičom exteriérovej reklamy. Ide o príjazdovú cestu, ktorá má vplyv na prvý dojem 

návštevníkov prichádzajúcich do mesta Trenčín. 

Zabezpečíme odstránenie reklamnej plachty. Upovedomíme 

majiteľa reklamnej plachty, že za porušenie predpisov ( cestný 

zákon) mu môže byť v prípade opakovaného porušenia uložená 

sankcia. 
Ďuďáková 

Mária Bc. 

V procese - 

čaká sa 

na tretie 

strany 
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4347 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Prosíme o informáciu, ako často sa realizuje čistenie rampy zo staničného 

podchodu na Hodžovu ulicu od odpadu? Pravidelne tu vidíme nie malé 

množstvo nefúkaného drobného odpadu. Železničná stanica je vstupnou bránou 

do mesta a odpadky určite neprispievajú k dobrému prvému dojmu. Prosíme 

o zváženie častejšej frekvencie čistenia. 

Čistenie naklonenej roviny po tubus podchodu z ul. Hodžova sa čistí 

vo frekvencií 1x týždenne a to strojným zariadením (vo väčšine 

prípadov je to štvrtok). 

Zachytený stav na fotografií môže vyplývať z kombinácie veterného 

počasia a poruchy zametacieho stroja, kedy bola dva týždne výluka 

čistenia. 

Jaroš 

Roman, Ing. 
Zatvorené 

4348 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Nadväzujeme na predošlé dva podnety k nádobám pri ČS OMV a pri zrušenej 

pohotovosti. Vodiči MHD sa na nás obrátili s požiadavkou, že v obratisku na Gen. 

Svobodu a novom obratisku na Sihoti chýbajú uličné nádoby na odpad. Aj mnohí 

vodiči sú občanmi mesta Trenčín a nevidíme dôvod, prečo by nemali mať možnosť 

vyhodiť drobný odpad do koša. Do obratísk je možné presunúť uvoľnené nádoby 

od ČS OMV a od zrušenej pohotovosti. Nádoby tak budú zmysluplnejšie slúžiť 

svojmu účelu, pričom ich celkový počet sa nezvýši. Prosíme o zváženie tohto 

návrhu. 

Uvedený podnet bol riešený už na viacerých úrovniach. 

Na všetkých aut. zástavkach sú umiestnené uličné koše, ktoré 

slúžia občanom na vyhodenie odpadu vznikajúceho z pobytu 

na verejnom priestranstve. 

V minulosti na obratisku na Sihoti bola umiestnená uličná nádoba, 

ale keďže je to na odľahlom mieste, kde sa nezdržujú bežne 

občania,  boli pri nej pravidelne vytvárané nelegálne skládky. 

Na Gen. Svobodu je rozmiestnených v okolí dostatok uličných 

nádob. 

Mesto nezabezpečuje koše pre zamestnancov právnických osôb či 

fyzických osôb podnikateľov. Táto úloha je v zodpovednosti 

zamestnávateľa, ktorý si za poplatok môže objednať ľubovoľný 

počet košov na rôzne miesta v rámci mesta.  

Táto problematika bola už viackrát prejednávaná aj s TRANSDEV. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 
Zatvorené 
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4349 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

V požiadavke ID 3465 sme upozornili na problematickú terasu, ktorá bránila 

vo výhľade na priechode pre chodcov pri Perle. Ide o priechod, ktorý využívajú aj 

deti zo ZŠ Dlhé Hony. Na základe podnetu malo prebehnúť zameranie pozemku. 

Chceme sa poďakovať za demontáž najproblematickejšej časti terasy s reklamnou 

plachtou, vďaka čomu sa výrazne zlepšil rozhľad najmä detí. Zároveň sa ale 

chceme opýtať, či sa zvyšné časti terasy už nenachádzajú na mestskom pozemku, 

prípadne či je možné podniknúť nejaké kroky k odstráneniu jej torza. 

Útvar majetku mesta telefonicky oslovil majiteľa nehnuteľnosti, 

ku ktorej bola zriadená terasa, s požiadavkou o odstránenie 

zvyšných častí terasy z pozemku vo vlastníctve mesta. Zo strany 

majiteľa bolo prisľúbené odstránenie zvyšných častí terasy 

v termíne do 2 týždňov. Útvar majetku mesta následne vykoná 

obhliadku a kontrolu splnenia danej požiadavky. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 

V procese - 

čaká sa 

na tretie 

strany 

4350 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Chceme požiadať v jarných mesiacoch o realizáciu čistenia prístreškov zastávok 

MHD a RAD v správe mesta Trenčín. Na rozdiel od prístreškov v správe euroAWK 

sú sklá na prístreškov v správe mesta Trenčín na viacerých zastávkach zaprášené. 

Prosíme konkrétne o vyčistenie prístreškov zastávok Biskupice, Belá smer Trenčín; 

Biskupice, čistička smer centrum; Električná, nemocnica smer Bánovce n/B; Gen. 

Svobodu smer centrum; Opatová, Maják obojsmerne; ZŠ Veľkomoravská smer 

centrum. 

Čistenie prístreškov zastávok máme zaradené v pláne činností 

na mesiac apríl tohto roka. 

Múdra Hana, 

Ing.; 

 Jaroš Roman, 

Ing. 

V procese - 

naplánované 

4351 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Prosíme o vyčistenie okolia zastávky Biskupice, Belá za OD TESCO. 

Čistenie okolia prístreškov prebehlo v poslednom marcovom 

týždni, podľa nastavenej frekvencie. 
Jaroš Roman, 

Ing. 
Zatvorené 

4352 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: Bolo 

by možné naceniť realizáciu osadenia 2 kusov stojanov pre bicykle. Ide 

o vydláždený priestor zámkovou dlažbou, ktorá sa používa pri realizáciách 

chodníkov + 2x stojany používané od Mmcité. Ale samozrejme aj s kotvením. 

Po nacenení danej požiadavky budú poslanci informovaní o výške 

investície. 
Korienek Ján 

Zatvorené 

(kladne) 
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4353 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Chceli by sme sa spýtať na stav investičnej akcie chodníka popri jazykovej škole, 

kde boli vyčlenené financie v rozpočte na tento rok. Ak máme správne informácie, 

projekt bol tiež už aktualizovaný a odovzdaný na investičné oddelenie. 

Projekt bol aktualizovaný a dodaný, boli rozoslané žiadosti 

o vyjadrenia k PD dotknutým orgánom, a následne sa spúšťajú 

procesy k vydaniu stavebného povolenia. Korienek Ján 
Zatvorené 

(kladne) 

4354 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Chceli by sme sa tiež spýtať na aktuálny stav prípravy projektovej dokumentácie 

križovatky na Partizánskej ulici pri židovskom cintoríne. Financie boli vyčlenené ešte 

v roku 2024. 

V príprave danej projektovej dokumentácie bolo vykonané 

polohopisné a výškopisné zameranie, vytýčenie a zameranie 

inžinierskych sieti. Momentálne prebieha verejné obstaranie 

projektanta. 
Korienek Ján 

Zatvorené 

(kladne) 

4355 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Na vyjadrenie k možnosti realizácie vyvýšeného/priebežného chodníka Chceli by 

sme sa spýtať, či sa zmenilo myslenie Dopravného inšpektorátu v možnosti 

povolenia priebežných chodníkov pri vjazdoch (nie len) do zón 30. Pretože 

pred približne 7. rokmi takáto realizácia nebola možná. 

Požiadali sme okresný dopravný inšpektorát o vyjadrenie k 

možnostiam realizácie priebežných chodníkov, odpoveď je 

nasledovná: „Je potrebné to posudzovať individuálne, či to vhodné 

je alebo nie je. Zároveň je dôležitý navrhovaný spôsob vyhotovenia. 

Na priloženej fotke je vzorový prípad ako by to malo vyzerať. Takže 

áno, je to možné.“ 

Múdra Hana, 

Ing. 

Zatvorené 

(kladne) 

4356 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Na rozkopávku chodníka súkromnou investíciou - Slnečné námestie. V roku 2024 

sme dávali podnet na odstránenie skládky odpadu z rekonštrukcie rodinného domu 

na mestskom chodníku. Vtedy sme dostali odpoveď z mesta: „Útvar mobility vyzval 

realizátora rozkopávky na uvedenie chodníka do pôvodného stavu. Nakoľko 

realizátor rozkopávky na výzvu nereagoval, postúpil útvar mobility tento problém 

na právny útvar mesta Trenčín, ktorý bude ďalej vo veci konať“.  

Preto sa chceme spýtať:  

1.) Čo konkrétne právne kroky boli vykonané, keď skládka stavebného odpadu je 

na mestskom chodníku naďalej? 

2.) Aký je ďalší krok k odstráneniu a uvedeniu chodníka do pôvodného stavu? 

1.) Čo konkrétne právne kroky boli vykonané, keď skládka 

stavebného odpadu je na mestskom chodníku naďalej? – Skutok 

je predmetom riešenia vo veci podozrenia zo spáchania 

priestupku v zmysle zákona č. 135/1961 Zb. o pozemných 

komunikáciách v znení neskorších predpisov. V tejto chvíli nie je 

možné poskytnúť viac informácii o tomto konaní. 

2.) Aký je ďalší krok k odstráneniu a uvedeniu chodníka 

do pôvodného stavu? – Podarilo sa nám kontaktovať stavebníka, 

ktorý sa v minulosti nezúčastnil na štátnom stavebnom dohľade 

ani na štátnom odbornom dozore. Je v jeho záujme vykonať 

nápravu, odstrániť stavebnú suť a za súhlasu ÚMM 

zrekonštruovať predmetný chodník. 

Mrázová 

Katarína; 

JUDr., 

 Múdra Hana, 

Ing. 

Zatvorené 
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4357 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Nefunkčný hydrant – Cintorínska ulica 

V roku 2022 pri rekonštrukcii chodníka sme sa pýtali na iný hydrant zapustený 

do plotu rodinného domu. Vtedy sme dostali vyjadrenie z TVK a.s., že: „Hydrant je 

napojený z vodovodného potrubia a je evidovaný ako nefunkčný a uvažuje sa s jeho 

zrušením alebo výmenou za nový." Dodnes sa s ním nič neurobilo. Preto by sme sa 

chceli okrem spomínaného hydrantu spýtať aj na ďalší pri cintoríne. Ktorý by mohol 

byť prínosný aj v prípade požiaru panelového domu oproti. Budú sa hydranty meniť 

za funkčné a použiteľné? Alebo sa táto problematika necháva nepovšimnutá 

zo strany TVK a.s., kde má mesto 44% akciový podiel. 

Podnet sme preposlali na TVK a.s. a požiadali ich o vyjadrenie. 

Dňa 28.3.2025 TVK a.s. odpovedali, že podnet preverili v teréne. 

Výmenu hydrantu na Ul. Cintorínskej pri rodinnom dome 

zrealizovali tento týždeň. 

Hydrant pri cintoríne odpojili na potrubí a demontovali, výmenu 

nebolo možné zrealizovať kvôli kolízii s inými inžinierskymi 

sieťami a zároveň by výmena vyžadovala rozsiahlu 

niekoľkodňovú odstávku vody okolitej obytnej zástavby.  

Aj bez demontovaného hydrantu je vodovodná sieť plne funkčná 

a poskytovanie verejnej služby zásobovania obyvateľstva 

nezávadnou pitnou vodou je zabezpečené. 

Vaššová 

Malvína 

Zatvorené 

(kladne) 

4358 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Bolo by možné (aj majetkovo) osadiť 2 lavičky v úseku chodníka do Nozdrkoviec? 

Opodstatnenie takejto realizácie je hlavne pre starších ľudí, ktorí sa prechádzajú 

a nie raz si potrebujú oddýchnuť. S pripravovanou súkromnou investíciou reťazca 

Biedronka nadobudne ešte väčší význam takéto osadenie. Naša predstava je 

osadenie v tretinách celého úseku. Prípadne sme otvorení diskusie na túto tému. 

Osadenie lavičiek nie je možné zrealizovať na pozemku 

vo vlastníctve mesta, nakoľko hranicu medzi mestským 

pozemkom a súkromným, tvorí obrubník chodníka. Osádzať 

lavičky do pozemku zo strany od komunikácie nie je vhodné, a to 

najmä z bezpečnostného hľadiska. 

Mlynčeková 

Adriana Ing. 

arch. 

Zatvorené 

4359 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku:  

Prosíme o kontaktovanie majiteľa nehnuteľnosti - budovy bývalej VÚB banky 

na začiatku ulice Palackého. Vjazd do dvora je trvalo otvorený a extrémne 

znečistený holubím trusom, ktorým je znečistený aj priľahlý verejný chodník. 

O neporiadku vo dvore nehovoriac. Ide nielen o vizuálne znečistenie. Prosíme - 

nech majiteľ objektu minimálne zabezpečí zatvorenie brány a zamedzí aspoň tomu 

vizuálnemu znečisteniu. 

Požiadali sme vlastníka budovy o zabezpečenie čistoty 

a uzatvorenie objektu. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 

V procese - 

čaká sa 

na tretie 

strany 
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4360 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Na základe záujmu obyvateľov ulice Hviezdoslavova sa opätovne pýtame, či 

a v akom rozsahu sa ráta s opravou schodov vedľa Gastrocentra. Vraj mali byť 

schody opravené popri rekonštrukcii GC, čo ale bola pravdepodobne nekorektná 

informácia. Ráta sa teda s opravou schodov v rámci prebiehajúcej rekonštrukcie 

pešej zóny? 

Tie schody sa urobili len po tú prvú rozšírenú úroveň a ich vrchná 

časť nebola súčasťou ani DUR ani DSP, resp. súčasťou 

riešeného územia rekonštrukcie pešej zóny.  

V počiatočných fázach  sa uvažovalo o tom, že sa budú musieť 

búrať (a následne postaviť nanovo), kvôli elektro trasám pre ZS 

DIS (kvôli množstvu káblov), ale nakoniec sa oni rozhodli, že 

rozvody pôjdu druhou stranou, kde sa umiestnili aj elektromery 

atď. Tým pádom sa s tým schodiskom, resp. jeho vrchnou 

časťou, nebude robiť nič. 

Informácia je komunikovaná aj hlavným projektantom. 

Korienek Ján; 

Mlynčeková 

Adriana Ing. 

arch. 

Zatvorené 

4361 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Stav investičných akcií v Mestskej časti stred: Prosíme o informáciu, v akom štádiu 

je príprava, príp. realizácia menších investičných akcií, rozpočtovaných v rozpočte 

mesta v r. 2024/2025, konkrétne: 

 - 2. etapa oporný múr na Cintorínskej 

 - oprava cesty Karpatská - Jesenského v podjazde pod Električnou ulicou aj s 

realizáciou pešieho prepojenia s Jilemnického ulicou (v zmysle pripravovanej PD) a 

s realizáciou zastávok MHD na Jesenského ulici + preriešenie križovatky 

Jesenského x Dolný Šianec (rozšírenie + zriadenie priechodu pre chodcov) 

 - MŠ Legionárska - 2 parkovacie miesta pre zamestnancov v areáli škôlky (+ PD, 

ak je potrebná) + oprava 2 terás 

 - MŠ Stromová - oprava chodníkov vnútri areálu MŠ 

 - Dopravno - overovacia štúdia priestorového usporiadania jestvujúcej komunikácie 

v časti Nozdrkovce 

 - Parkovisko Družba - rampový systém (projekt) 

 - Priechod pre chodcov - Legionárska CSS (projekt) 

 - Priechod pre chodcov - Gymnázium CSS (projekt) 

 - Ul.Jilemnického a Jesenského - prepojenie pre peších (projekt) 

 - Záchytné parkoviská Biskupice 

 - Regenerácia vnútrobloku Opávia na Beckovskej ulici štúdia novej cyklotrasy - 

prepojenie Trenčína s Trenč. Turnou a napojenie na cyklotrasu v TN Turnej - 

vedenie cyklotrasy po pozemkoch ŽSR popri železničnej trati + na časti trasy od žel. 

stanice v TN Turnej do obchodnej zóny riešenie aj pre chodcov, ktorí od vlaku 

chodia do nákupnej zóny. 

Správa o stave daných investičných akcií MČ Stred bude poslaná 

poslancom do 8.4.2025 

Korienek Ján 
Zatvorené 

(kladne) 
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4362 10.3.2025 

Mgr. Richard Medal, Ing. Richard Ščepko a Michal Mazánik majú požiadavku: 

Prosíme o vysvetlenie manažmentu odpadového hospodárstva na mestskom 

cintoríne. Sú tam novo osadené kovové ohrádky na odpad (viď foto). Aký je ich 

účel? Ako sa s odpadom z týchto ohrádok ďalej manipuluje? Slúžia na všetok odpad 

s výnimkou zeminy a stavebného odpadu, ktoré sa tam podľa upozornenia na 

ohrádke nesmú sypať? Občania tam vyhadzujú všetko (viď foto). Nebolo by lepšie 

aj návštevníkov cintorínov edukovať aspoň k minimálnemu triedeniu odpadov a 

rozmiestniť na cintoríne nádoby na triedený zber odpadu? Ak už nie v štandarde 

bioodpad-plasty-sklo-papier-zmesný odpad, aspoň extra nádoby na bioodpad a 

extra nádoby na ostatný odpad? 

Na cintoríne JUH sa správca cintorína rozhodol vymeniť najmä 

z kapacitných dôvodov, na frekventovaných miestach štandardné 

nádoby  za väčšie ohrádky. Do týchto ohrádok patrí zmesový 

komunálny odpad. Zároveň sa správca rozhodol pilotne vyskúšať 

ochotu a zodpovednosť občanov pri triedení odpadu, ktorý vzniká 

na cintorínoch a preto dňa 13.3.2025 k týmto ohrádkam umiestnil 

240 l nádoby na sklo a trojzber. Na základe tejto ochoty a 

požiadavky mesto správcovi cintorína zabezpečí k vstupu 1100 l 

nádoby na plasty a sklo, ktoré bude správca priebežne plniť 

vyzbieraným odpadom z týchto menších nádob, čiastočne tento 

odpad dočisťovať a po naplnení budú následne tieto 1100 l 

nádoby zberovou spoločnosťou vysypané. 

Lisáček 

Benjamín, 

Ing.; 

Ďuďáková 

Mária Bc. 
Zatvorené 
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4363 10.3.2025 

Mgr. Michal Moško a Mgr. Richard Medal sa pýtajú právneho oddelenie MsÚ 

o stanovisko k novele rokovacieho poriadku VMČ, ktorá by umožnila “hybridné” 

rokovanie výborov - tj. za akých podmienok by bola možná aj online účasť 

poslancov - členov VMČ na rokovaní. 

Podľa Rokovacieho poriadku výborov mestských častí mesta 

Trenčín je v súčasnosti umožnené online zasadnutie VMČ a to 

len v stanovených situáciách (počas trvania mimoriadnej situácie 

vyhlásenej pre celé územie Slovenskej republiky alebo pre 

územie mesta Trenčín podľa zákona č. 42/1994 Z. z. o civilnej 

ochrane obyvateľstva a v čase vojny, vojnového stavu, 

výnimočného stavu alebo núdzového stavu vyhláseného podľa 

ústavného zákona č. 227/2002 Z. z. o bezpečnosti štátu v čase 

vojny, vojnového stavu, výnimočného stavu a núdzového stavu). 

Táto forma rokovania bola počas pandémie využívaná. VMČ je 

miesto, na ktorom sa pravidelne stretávajú poslanci z príslušných 

mestských častí s obyvateľmi. Prostredníctvom VMČ sa 

obyvatelia zapájajú do riešenia verejných vecí v meste a majú 

možnosť podieľať sa na rozvoji tej mestskej časti, v ktorej bývajú. 

VMČ je akýsi „most“ medzi poslancami, mestským úradom, 

mestskými rozpočtovými organizáciami a obyvateľmi. Práve 

osobná účasť a diskusia obyvateľov s poslancami je 

predpokladom riadnej účasti na veciach verejných a kvalita 

dialógu sa v tomto prípade nedá nahradiť on-line formou (aj s 

prihliadnutím na to, že zasadnutí sa často zúčastňujú aj starší 

ľudia, pre ktorých je on-line forma účasti poslancov stále 

neprijateľná). A práve navrhovaným „hybridným“ rokovaním VMČ 

by podľa nášho názoru bolo popreté to, čo je základom VMČ. 

Osobná účasť poslancov je podľa nášho názoru esenciálna pre 

zasadnutie VMČ. Preto v súčasnosti neuvažujeme nad 

možnosťou rozšírenia online formy zasadnutia VMČ aj na „bežné“ 

rokovanie VMČ, resp. neodporúčame zaviesť režim rokovania 

tak, že časť poslancov by bola prítomná prezenčne a časť online 

– tzv.  „hybridné“ rokovanie VMČ . Okrem toho by sa vynárali 

ďalšie praktické otázky a problémy – napr. koľko poslancov by 

mohlo byť prítomných len on-line formou na to, aby bolo VMČ 

považované za uznášaniaschopné? Ad absurdum by 

postačovalo, ak by na zasadnutie prišiel osobne len „garant“? 

Uvedený názor sme prediskutovali aj s prednostom 

a viceprimátormi a rovnako ako aj úrad, nesúhlasia s návrhom 

začať sa zaoberať touto formou rokovania VMČ. 

Mrázová 

Katarína, 

JUDr. 

Zatvorené 
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4364 10.3.2025 

p. Egg Jiří: pripomienka k ID4321 nie je spokojný s odpoveďou, žiada konkretizovať, 

kde presne išlo drevo z tohto výrubu. 

Biologicky rozložiteľný odpad z vyrúbaných stromov bol 

zhodnotený podľa platných noriem o nakladaní z bioodpadom 

z verejnej zelene, čo sa realizuje na základe zmluvy 

so spoločnosťou BTT EKO s.r.o. Východná 2566, Trenčín. 

Za každý vyrúbaný strom je v rozhodnutí o výrube určená 

náhradná výsadba nových rastlín. 

Jaroš Roman, 

Ing. 
Zatvorené 

4365 10.3.2025 

p. Egg Jiří: požiadavka opätovná k CO krytu a civilnej ochrane obyvateľov, žiada 

o potvrdenie o vyradení príslušenstva v CO kryte. 

Potvrdenie o vyradení neexistuje. Tak ako aj pri poslednej 

odpovedi naďalej platí, že na základe stanoviska okresného 

úradu nie je materiál prebytočný a treba ho v CO kryte ponechať 

z dôvodu jeho prípadného použitia. 

Lisáček 

Benjamín, Ing. 
Zatvorené 
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4366 10.3.2025 

p. Egg Jiří: opätovne žiada odpoveď a riešenie situácie v tejto časti Stred, nie je 

spokojný s odpoveďami na ID požiadavky. 

Súhrn požiadaviek s ktorými nie je spokojný: 

ID3938 : P. Egg: Osoby navštevujúce obchodný reťazec Kaufland s využitím MHD, 

využívajú predovšetkým linky premávajúce po Inoveckej a v nadväznosti na ul. 

Ku štvrtiam. Obe komunikácie predstavujú obojsmernú premávku. Na ul. Inovecká 

vystúpia na zastávke MHD Inovecká a po chodníku sa presunú na križovatku pred 

kruhovým objazdom, cez manipulačný priestor firiem a Kauflandu na jednosmernú 

komunikáciu pozdĺž Kauflandu. Táto komunikácia nemá chodník pre peších a tak 

vstupujú do protismeru prichádzajúcim vozidlám. Môžu využiť aj zastávku MHD 

Ku štvrtiam. Vtedy sa cez prechod presunú na druhú stranu komunikácie 

a cez neprehľadnú zákrutu, už bez vyznačeného priechodu ďalej ku manipulačnému 

priestoru a do jednosmernej ulice pozdĺž Kauflandu. Obdobná situácie je pri 

odchode z Kauflandu. V tejto časti by bolo dobré kvôli bezpečnosti chodcov urobiť 

opatrenia: odstrániť krovie, ktoré spôsobuje neprehľadnosť v tejto zákrute, spraviť 

prechod pre chodcov... 

ID3978 P. Egg: Keď idú autá z Juhu a pri Kauflande odbáčajú na Inoveckú, nemajú 

dobrý výhľad, kvôli hustému porastu, ktorý rastie na pozemku na rohu. V mieste, 

kde končí zábradlie zvyknú ľudia prechádzať cez cestu ku Kauflandu, pretože 

prechod na druhú stranu je ďaleko. Žiada vyzvať majiteľa pozemku na úpravu 

zelene. 

ID4033 P. Egg: na základe komunikácie s p. Marčekovou na zasadnutí VMČ Stred 

žiada o prehodnotenie možnosti vytvorenia priechodu pre chodcov ku Kauflandu 

na Inoveckej ulici v Blízkosti ul. Osloboditeľov. 

ID4261 Žiada na základe ID 3938, 3978 a 4033 o prehodnotenie možnosti 

vytvorenia priechodu pre bezpečnosť chodcov ku Kauflandu na Inoveckej ulici. 

„Načo sa čaká?“ 

ID4317 p. Egg Jiří: pripomienka k ID4261, nie je spokojnosť s odpoveďou, žiada 

o opätovnú odpoveď. 

ÚM: Nie je možné zriadiť priechod pre chodcov v mieste, kde sa 

nenachádzajú obojstranné chodníky a nie je dostatočný rozhľad 

ako sám uvádzate. Komunikácia pozdĺž Kauflandu nie je určená 

pre chodcov, tí majú použiť chodník vedúci pozdĺž Ulicou 

Osloboditeľov, napojenie do Kauflandu je vybudované 

pred reštauráciou Panda. 

stanovisko Mhsl: Správca miestnych komunikácií urobil obhliadku 

križovatky ul. Ku štvrtiam a Inovecká a z hľadiska výhľadových 

parametrov zabezpečí úpravu zelene na priľahlom pozemku. 

Chodec je povinný prihliadať na pomery v cestnej premávky 

a dbať na svoju bezpečnosť pri vstupe na vozovku. Preto by 

nemal vstupovať do jazdného pruhu v nedostatočnej vzdialenosti 

za kruhovým objazdom. Keďže je chodec povinný pokračovať ku 

Kaulandu po ul. Osloboditeľov po chodníku, musí prejsť popri 

garážach až na miesto ležiace oproti nemu. Tu má dostatočný 

priestor na rozhľad pre vstup na vozovku a môže bezpečne prejsť 

cez cestu a pokračovať po ul. Osloboditeľov. Rovnako je to aj 

s chodcami, ktorí vystúpia na autobusovej zastávke na ul. 

Inovecká smer Soblahovská ul. Požiadavka vybudovania 

prechodu pre chodcov by mohla byť realizovateľná až 

za odbočkou na ul. Sama Chalupku. Vzhľadom na nízku hustotu 

premávky na Inoveckej ul. a malý počet prechádzajúcich chodcov 

vytvorenie prechodu pre chodcov na tomto mieste považujeme 

za neopodstatnené. 

Múdra Hana, 

Ing.;  

Jaroš Roman, 

Ing.; 

Ďuďáková 

Mária Bc. 

 

Nové 

4367 10.3.2025 
p. Hajašová Anna:  žiada o úpravu zelene v časti Dlhé Hony a 28. októbra smer 

škôlka a smer v časti sochy medvede. 

Zeleň v tejto lokalite bola upravená v 13 týždni. Jaroš Roman, 

Ing. 
Zatvorené 
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4368 10.3.2025 

p. Bednár Marián: žiada zdôvodnenie výrubu 9 kusov stromov na ul. 28.októbra. 

Kde sa nachádza konkrétne drevo z týchto stromov? 

Žiada o výrubové povolenia na už vyrúbané stromy v tejto časti a z okolia 

kultúrneho domu a trhoviska a aj s analýzou „zdravia stromov“. 

V danej lokalite sa jednalo o: 

6ks Javor horský Acer pseudoplatanus ID 15093, 15094, 15095, 

15096, 15152, 15077 (obv. km. 136, 208, 123, 152, 48, 212 cm) – 

Dreviny boli v zlom zdravotnom stave a napadnuté hubou 

Cryptostroma corticale, v korune sa nachádzali suché 

konštrukčné konáre. V koreňovom priestore drevín pri tržnici sa 

nachádza betónová platňa a obrubník , korene boli deformované 

a stabilita stromov bola narušená. 

Ul. 28 októbra – p.č 756/1 k.ú. Trenčín Ul. 28.októbra 1 - p.č. 

1856/1, k.ú. Trenčín 3 ks Jaseň štíhly Fraxinus excelsior ID 

14782, 15062, 15062 (obv. km. 80, 132, 81 cm) – Dreviny boli 

v minulosti vysadené do zemníkov kde nemali ďalšiu perspektívu 

v raste. Koreňový systém narúšal a dvíhal obrubníky a chodník. 

Hrozilo nebezpečenstvo vývratu drevín. 15 m2 krov Trojpuk 

Deutzia scabra – kry boli prestárnuté, na danej parcele je 

plánovaná revitalizácia a budú nahradené vhodnými inými 

drevinami. 1ks Javor horský Acer pseudoplatanus (obv. km. 185 

cm) ID 15177. Strom bol v zlom zdravotnom stave a  napadnutý 

hubovým ochorením Cryptostroma corticale. 

Ul. 28.októbra, Trenčín, p.č. 1856/1 , k.ú. Trenčín, 2 ks smrek 

obyčajný (Picea abies) ID 15307 a 15288 (obv. km. 143 a 101 

cm), z dôvodu, že „ Dreviny boli v minulosti nevhodne vysadené 

v blízkosti bytového domu na kanalizačnom potrubí, ktoré 

narúšali. Na danom stanovišti nemali ďalšiu perspektívu v raste. 

V prílohe bola žiadosť vlastníkov priľahlých bytov a záznam 

o vykonaní kamerovej skúšky kanalizačného potrubia“ Biologicky 

rozložiteľný odpad z vyrúbaných stromov bol zhodnotený podľa 

platných noriem o nakladaní z bioodpadom z verejnej zelene, čo 

sa realizuje na základe zmluvy so spoločnosťou BTT EKO s.r.o. 

Východná 2566, Trenčín. 

Za každý vyrúbaný strom je v rozhodnutí o výrube určená 

náhradná výsadba nových rastlín. 

Ďuďáková 

Mária Bc.; 

Jaroš Roman, 

Ing. 

Zatvorené 
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4369 10.3.2025 

p. Stašková Marta: Robí sa diagnostika stromov pred ich výrubom? V odôvodnených prípadoch (spoločensky vysoko hodnotný strom, 

chránený strom, pri pochybnostiach z vizuálneho posúdenia...) sa 

dáva spracovať znalecký posudok na konkrétny strom. 

Pri investičných akciách je súčasťou projektovej dokumentácie 

inventarizácia drevín s ohodnotením ich aktuálneho zdravotného 

stavu spracovaná osobou s príslušným odborným vzdelaním. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 
Zatvorené 

4370 10.3.2025 

p. Stašková Marta: Sťažuje sa na nedodržiavanie nočného kľudu v časti 

pri reštaurácii Perla a žiada prešetrenie či sú otváracie hodiny v súlade s VZN 

Mesta. 

Prevádzkový čas v prevádzke je od 1.5.2024 stanovený 

pondelok-štvrtok od 10:00 do  22:00 hod., piatok, sobota od 10:00 

do 24:00 hod. a v nedeľu od 10:00 do 22:00 hod.., čo je v súlade 

so Všeobecne záväzným nariadením č. 6/2011 o pravidlách času 

predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mesta 

Trenčín, článok 3 bod 4bc. Mestská polícia neeviduje 

v poslednom období žiadne sťažnosti na porušovanie 

prevádzkového čase v reštaurácii PERLA. Hliadky vykonávajú 

takmer každý týždeň kontrolu prevádzkového času doposiaľ bez 

závad. V prípade, že bude touto prevádzkou rušený nočný kľud, 

obráťte sa na Mestskú políciu. Prevádzku budeme riešiť v súlade 

s možnosťami vyššie uvedeného všeobecne záväzného 

nariadenia. 

Capová Mária  

Ing. 
Nové 

4371 10.3.2025 

p. Stašková Marta: Dáva do pozornosti poriešiť problém so stojiskami nádob na BIO 

odpad a ich umiestnenie. 

Ide z nich zápach a sú koľkokrát umiestnené na ceste alebo na parkovisku kde 

zavadzajú. Nemajú svoje stále miesto. 

Nakoľko nie je konkretizovaná adresa stojiska, odpoveď je 

všeobecná. Nádoby na bioodpad majú stále miesto tak ako 

nádoby na komunálny odpad, nakoľko musia byť umiestnené 

bezprostredne pri nádobách na komunálny odpad. Sú 

na kolieskach a dá sa s nimi veľmi ľahko manipulovať, takže ak 

ich aj niekto posunie, resp. zberová spoločnosť ich po vývoze 

nenechá na správnom mieste, je možné ich posunúť. V teplých 

dňoch zapácha nielen bioodpad, ale aj komunálny odpad, ale 

preto treba bioodpad vyhadzovať podľa možností čo najviac v 

kompostovateľných vreckách, ktoré zápach výrazne eliminujú. 

Všetky bionádoby pri bytových domoch sú aj pravidelne 

umývané, v jarnom a jesennom období 1 x za mesiac, v letnom 1 

x za 14 dní. 

Ďuďáková 

Mária Bc. 
Zatvorené 
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4372 10.3.2025 

p. Bobo Ján: Minulý týždeň sme zaregistrovali výrez drevín na ulici Horný Šianec 

po pravej strane nad oporným múrom. Chcem sa spýtať či je to príprava staveniska 

na vybudovanie schodiska na sídlisko Nad tehelňou tiež v zmysle už vypracovanej 

projektovej dokumentácie. 

MHSL v rámci údržby zelene realizovalo orez nad oporným 

múrom na ulici Horný Šianec, nejedná sa o prípravu pre 

realizáciu investičného projektu mesta. 

Ďuďáková 

Mária Bc.; 

Jaroš Roman, 

Ing. 

Zatvorené 

4373 10.3.2025 

p. Bobo Ján: Na záver by som Vás požiadal, že by ste sa spýtali kompetentných či 

už je povolená reklama na čelných oknách autobusoch MHD, lebo v poslednej dobe 

pribúdajú napr. na čísle 403, .... 

Nejde o reklamu, ale skôr o vyjadrenie osobného názoru vodiča 

daného autobusu. Vzhľad priestoru pri čelnom skle nie je 

definovaný v platných technicko-prevádzkových štandardoch, 

do budúcnosti pri novej súťaži na dopravcu však máme v pláne 

toto opatrenie zahrnúť. 

Múdra Hana, 

Ing. Zatvorené 

4445 31.3.2025 

 

Poslanci VMČ STRED: Prosíme o zorganizovanie stretnutia poslancov MsZ 

a dotknutých útvarov Mesta k možnostiam novelizácie VZN, upravujúcich prevádzku 

terás na území mesta 

Ďakujem R. Medal 

Pracovné stretnutie poslancov MsZ a zainteresovaných útvarov 

MsÚ sa uskutoční 16.4.2025. 

Capová Mária  

Ing., 

Mrázová 

Katarína 

JUDr., 

Múdra Hana 

Ing. 

Sedláček 

Peter Mgr. 

Zatvorené 

 


